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Kandil’i  
çökerteceğiz

Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 

Diyarbakır Anneleri 
ile iftar programından 

sonra önemli 
açıklamalarda bulundu. 

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan konuşmasında 

terörle mücadele 
vurgusu yaparak, 

“Türkiye’de 
başaramadıklarını 

Suriye’de deneyenleri 
bir kez daha hayal 

kırıklığına uğratmakta 
kararlıyız. Kandil’i 

çökerteceğiz ve Kandil 
Kandil olmaktan 

çıkacak, onlar için 
karanlık olacak” 

ifadelerini kullandı. 
Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan ayrıca 
İsrail’in Mescid-i 

Aksa’da yaptığı hain 
saldırıya sert tepki 
göstererek, “Zalim 
İsrail, terör devleti 

İsrail, mukaddesatlarını 
korumak, binlerce yıllık 

evlerine, yurtlarına 
sahip çıkmak dışında 

hiçbir gayeleri 
olmayan Kudüs’teki 

Müslümanlara 
vahşice ve ahlaksızca 
saldırmaktadır.” dedi. 
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RAMAZAN’IN ARDINDAN…
Bir mübarek Ramazan ayını daha 
geride bıraktık.

Salgın sürecinin kısıtlayıcı 
şartlarından dolayı, kuşkusuz 

tam özlediğimiz ve arzu ettiğimiz şekilde 
bir Ramazan yaşayamadık.

Ancak yine de, bu ayın rahmet ve 
mağfiret ikliminde, birçok güzellikle 
aydınlandı gönüllerimiz.

Gözlerimizle ve dualarımızla sarıldık 
kardeşlerimize.

Yetim, yoksul ve mağdurlara ulaşmak 
için teşkilat olarak yoğun bir gayretin 
içinde olduk.

Saracağımız her yaranın aslında kendi 
yaramız, dindireceğimiz her acının kendi 
acımız, gidereceğimiz her muhtaçlığın 
kendi aslında kendi muhtaçlığımız 
olduğunu bir an bile unutmadan. 

“Lafla değil paylaşılınca kardeş 
olunacağı gerçeğini” bir şuura 
dönüştürerek!

Yine bu Ramazanda sevinçler kadar 
hüzünler de yaşadık.

Hastanelerde şifa bekleyen 
kardeşlerimize dualar ettik.

Bayrama erişemeyen kardeşlerimizi 
dar-ı bekaya uğurladık.

Ülkesinin güvenliği için Ramazanda 
da operasyonlarına devam eden aslan 

Mehmetçiklerimizi de dualarımızdan eksik 
etmedik. Bu vesileyle şehitlerimizi bir kere 
daha saygı, sevgi, rahmet ve minnetle 
anıyoruz.

Diğer yandan siyasetimiz de kendine 
mahsus özelliklerini Ramazanda da 
sürdürdü.

Başkanımız Erdoğan öncülüğündeki 
Türkiye Ramazanda da yeni projelerle 
buluştu. 

Bitme aşamasına gelen niceleri de 
Ramazan sonrasında birer birer hayata 
geçirilecek inşallah.

Aynı şekilde yerel yönetimlerde 
de gönül belediyeciliğini temsil eden 
kardeşlerimiz, en yoğun şekilde 
çalışmalarına ve hizmetlerine devam 
ettiler.

Diğer yanda ise yalan ve iftiradan 
başka siyaseti olmayanlar, tamamen ajans 
ürünü ve algı faaliyetinden ibaret olan 
gündemlerini Ramazanda da sürdürdüler.

Yine bol bol yalan dinledik.
Yine bol bol beceriksizliği saklamaya 

dönük mazeretler dinledik.
Yine bol bol CHP teşkilatlarını sarsan 

yolsuzluk, taciz vs haberlerine şahit olduk.
Yine bol bol darbeci hezeyanlara ve 

tehditlere şahit olduk.
Adı terörle özdeşleşmiş İsrail’in bu 

mübarek ayda bile Filistinli kardeşlerimize 
yaptığı alçak saldırılar ise yine hepimizi 

derinden yaraladı.
İsrail’i bir kere daha lanetliyoruz.
Şehitlerimize rahmet, yaralılarımıza şifa 

diliyor, her zaman Filistin’in yanında olma 
ahdimizi bir kere daha yineliyoruz.

Kısacası sevinç ve hüzünleriyle bir 
Ramazan daha eksildi ömrümüzden.

Bizim için aslolan bu fani hayatta 
istikamet üzere ve sapasağlam 
durabilmekten ibarettir.

Bizim işimiz, bizim görevimiz budur.
Her günü iyilik, güzellik ve hayır üzere 

yaşayabilmek…
Doğrulukta, güzellikte ve hayırda 

yarışmak…
İnşallah Ramazandan devşirdiğimiz 

rahmet, bereket ve güçle Bayram sonrası 
çalışmalarımızı daha da yoğunlaştıracağız.

İstanbul olmanın bize yüklediği 
sorumluluğu bir an dahi unutmadan, hem 
milletimizin hem de umudunu Türkiye’ye 
bağlamış mazlum coğrafyamızın 
sevinçlerini büyütmek adına, daha çok 
çalışacağız.

Yeter ki biz çalışmalarımıza bir 
Ramazan rengi, bir Ramazan ruhu, bir 
Ramazan bereketi katalım; 2023 ve 2024 
Bayram olacak inşallah.

Bayramımız mübarek olsun! 

Salgın sürecinin kısıtlayıcı 
şartlarından dolayı elbette 

tam özlediğimiz ve arzu 
ettiğimiz şekilde bir Ramazan 

yaşayamadık. Gözlerimizle 
ve dualarımızla sarıldık 

kardeşlerimize. Yetim, yoksul ve 
mağdurlara ulaşmak için teşkilat 
olarak yoğun bir gayretin içinde 

olduk.

Adı terörle özdeşleşmiş İsrail’in 
bu mübarek ayda bile Filistinli 
kardeşlerimize yaptığı alçak 
saldırılar ise yine hepimizi 

derinden yaraladı. İsrail’i bir 
kere daha lanetliyor, her zaman 
Filistin’in yanında olma ahdimizi 

bir kere daha yineliyoruz.

İstanbul olarak hem milletimizin 
hem de umudunu Türkiye’ye 

bağlamış mazlum coğrafyamızın 
sevinçlerini büyütmek adına 

daha çok çalışacağız. Yeter ki 
biz çalışmalarımıza bir Ramazan 

rengi, bir Ramazan ruhu, bir 
Ramazan bereketi katalım. 

2023 ve 2024 Bayram olacak 
inşallah. Bayramımız mübarek 

olsun!
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İslam İşbirliği Gençlik 
Forumu ICYF Başkanı 
Taha Ayhan ve ICYF 
Yönetim Kurulu Üyesi 

Ahmet Büyükgümüş İl Dış İlişkiler 
Başkanımız Fahri Şahin’e ziyarette 
bulundu. Yapılan ziyarette ICYF’nin 

uluslararası alandaki çalışmaları 
ve İl Dış İlişkiler Başkanlığımızın 
çalışmaları hakkında bilgi 
alışverişinde bulunuldu. ICYF 
Başkanı Taha Ayhan İl Dış İlişkiler 
Başkanımız Şahin’e hayırlı olsun 
dileklerinde bulundu.

DIŞ İLİŞKİLER

ICYF Başkanı Taha Ayhan  
İl Başkanlığımızı ziyaret etti

BAKANLARIMIZDAN  
İL BAŞKANIMIZA ZİYARET

İl Başkanlığımızda gerçekleşen 
görüşmede bir süre sohbet 
edildi. İstanbul özelindeki 
konulara dair istişarede 

bulunuldu. İl Başkanımıza hayırlı olsun 
temennilerini paylaşan Kasapoğlu, yeni 
görevinde muvaffakiyetler diledi.

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız 

Fatih Dönmez, İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe’yi ziyaret etti. 

İl Başkanlığımızda gerçekleşen 
görüşmede bir süre sohbet edildi. 
Gündeme dair konular ele alındı. İl 
Başkanımıza hayırlı olsun temennilerini 
paylaşan Dönmez, yeni görevinde 
muvaffakiyetler diledi.

Enerji ve Tabi Kaynaklar 
Bakanımız Fatih Dönmez ile 

Gençlik ve Spor Bakanımız 
Mehmet Muharrem Kasapoğlu, 

İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe’yi ziyaret etti.
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 İl Seçim İşleri Başkanlığımız 
tarafından düzenlenen İlçe 
Seçim İşleri Birim Başkanları 
Toplantısı video konferans yoluyla 
gerçekleştirildi.  

İl Seçim İşleri Başkanımız Av. Şengül Karslı 
başkanlığında yapılan toplantıya, İl Seçim İşleri 
Komisyon Üyelerimiz, 39 ilçe Seçim İşleri Birim 
Başkanlarımız, Kadın Kolları ve Gençlik Kolları İl 

Seçim İşleri Birim Başkanlarımız katıldılar.  Önümüzdeki 
dönemler ve seçimler için yapılacak stratejik planlar 
ve yeni sandık eğitim modellemelerinin ele alındığı 
toplantıda, İl Seçim İşleri Başkanımız Av. Şengül Karslı 
Seçim İşleri Başkanlığımız bünyesinde devam eden 
projeler hakkında bilgi vererek, önümüzdeki sürece 
ve covid 19 sebebi ile yapılan teşkilat çalışmalarına 
ilişkin değerlendirmelerde bulundu. Toplantının kapanış 
kısmında ise Başkanımız Av. Şengül Karslı, ilçe birim 
başkanlarına söz vererek görüş ve önerilerini dinledi, 
dilek ve temennilerin ardından toplantıya katılımları 
sebebiyle kendilerine teşekkür etti. 

SEÇİM İŞLERİ

İLÇE SEÇİM İŞLERİ BAŞKANLARI  
TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Çekmeköy İlçe Başkanlığı olarak ahirete irtihal etmiş olan teşkilat mensuplarımızı kabirleri başında yad ettik. 
Uzun yıllar birlikte çalıştığımız, ter döktüğümüz ahirete göç eden teşkilat mensuplarımız için okuduğumuz 
Hatm-i Şerif’in duasını Çekmeköy Belediye Başkanımız Ahmet Poyraz yaptı.

Vefat eden teşkilat  
mensuplarımızı  
dualarla yad ettik

SU
LTANGAZİ ÇEKMEKÖY
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İsrail’in işgali nedeniyle gıda ve 
diğer temel ihtiyaç malzemelerini 
tedarik etmekte zorlanan bölge 
halkına Ramazan Ayında İstanbul’dan 

kardeşlik eli uzatıldı. İl Başkanlığı Sosyal 
Politikalar Birimimiz tarafından koordine edilen 
ve il teşkilatımızın da desteği ile temin edilen 
Ramazan yardımları, Sadakataşı Derneği’nin 
organizasyonuyla Kudüs’teki Müslümanlara 
ulaştırıldı.

 5 BİN KİŞİYE SICAK İFTARİYELİK
Kudüslü aileler için hazırlanan gıda kolileri bin 

haneye ulaştırıldı. Her bir gıda kolisi içerisinde; 
hurma, şeker, çay, yağ, pirinç, tuz ve konser ve 
bakliyat ve diğer gıda ürünleri yer aldı. Ayrıca 
Mescid-i Aksa avlusunda yapılan organizasyonlar 
kapsamında bin kişiye iftarlık kumanya dağıtımı 
gerçekleştirildi. Osmanlı döneminden kalma 
Haseki Hürrem Sultan Aşevinde hazırlanan 
iftarlıklar gönüllüler 
tarafından 
Kudüslülere 
ulaştırıldı. 
Kadim 
Kudüs 

kentinde bulunan restoranlarda ve Haseki Hürrem 
Sultan Aşevinde hazırlanan iftarlık kumanyalar 1-8 
Mayıs tarihleri arasında düzenli olarak bölgede 
yaşayan ailelerin evlerine ulaştırıldı. Sıcak iftar 
kumanyalarından 5 binin üzerinde kişi istifade etti.

KABAKTEPE: “BÖLGEYE YARDIMLARIMIZ 
DEVAM EDECEK”

Filistin’e yönelik desteklerinin her zaman 
süreceğini vurgulayan İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe, “İsrail her Ramazan’da olduğu 
gibi bu Ramazan’da da gayri insani ve gayri 
ahlaki saldırılarına devam ederek Müslümanların 
sabrını zorluyor.  İşgal altında bulunan Kudüs, 
bu Ramazan ayını da maalesef baskı ve saldırı 
altında geçirdi. Zor durumda olan Kudüs 
halkına Ramazan yardımları kapsamında gıda 
kumanyaları ve iftariyelikler ulaştırdık. “Filistin’e 
ulaştırdığımız yardımlar gerek insani gerek manevi 
açıdan bizler için büyük bir anlam taşıyor. AK 
Parti İstanbul Teşkilatı olarak bölgede yaşayan 
kardeşlerimize Ramazan ayı sonrasında da 
yardım ulaştırmaya devam edeceğiz. Üç kutsal 
beldemizden biri olan ve ilk kıblemiz Mescid-i 
Aksa’ya ev sahipliği yapan Kudüs’ten, Gazze’den 
ve Filistin’den asla ama asla vazgeçmeyeceğiz. 
Tüm dünya üç maymunu oynasa da biz Filistin 
için mücadeleye ve haykırmaya devam edeceğiz” 
İfadelerini kullandı.

MESCİD-İ AKSA İMAMI TEŞEKKÜR ETTİ
Yardımlar için teşekkür eden Mescid-i Aksa 
İmamı Omar Avadallah Kıswani, “İftar, sahur 

ve zekat dağıtımları için AK Parti’ye ve 
Türk halkına çok teşekkür ederiz. 

Filistin’de özellikle Kudüs’te bulunan 
ihtiyaç sahibi ailelere kumanya 
ve zekat dağıtımı yapıldı. 
Bu mübarek ayda yapmış 
olduğunuz yardımları Rabbim 
kabul etsin inşallah.” dedi.

AK PARTİ İSTANBUL’DAN 
KUDÜS’E KARDEŞLİK ELİ

İl Başkanlığımız, 
Sadakataşı Derneği 

vasıtasıyla Ramazan 
ayı kapsamında 

Kudüs’te 7 bin kişiye 
iftarlık, kumanya ve 

sıcak yemek dağıtımı 
gerçekleştirdi. 

“Kardeşlik Sınır 
Tanımaz” sloganıyla 1-8 
Mayıs tarihleri arasında 

gerçekleştirilen 
dağıtımlar kapsamında, 

Mescid-i Aksa 
avlusunda bin kişiye 

iftarlık, Haseki Hürrem 
Sultan Aşevinde 5 bin 
kişiye sıcak yemek ve 

Kudüs’teki bin haneye 
erzak kolisi ulaştırıldı.
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 İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde Kızılay 
ile birlikte ilçelerimizde 
kan bağışı kampanyası 
başlatıldı.

Pandemi süresince 
azalan kan stokları 
sebebiyle “Ramazan 
Paylaşmaktır” sloganıyla 

yürütülen kan bağışı çalışmasına 
teşkilatımızın ilgisi yoğun oldu. Bu 
hafta Avrupa yakasında 16, Anadolu 
yakasında ise 6 ilçemizde kan bağışı 
çalışması yapıldı. 6 Mayıs günü 
startı verilen çalışma ilçelerimizde 
belirlenen lokasyonlarda, 29 Mayıs 
gününe kadar devam edecektir.

RAMAZAN PAYLAŞMAKTIR
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Cumhurbaşkanımız iftar sofralarında

Ankara’da hayvancılıkla uğraşan Bekir Dikmen ve ailesiyle iftar yaptı 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Ankara’nın Ayaş ilçesinde hayvancılıkla 
uğraşan Bekir Dikmen ve ailesine iftarda misafir oldu. Yemek öncesinde aile üyeleriyle 
sohbet eden Cumhurbaşkanımız Erdoğan, ailenin çocuklarına oyuncak hediye etti. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli eşlik etti.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan öğretmenlerle iftar yaptı. Çankaya Köşkü’ndeki iftar, basına kapalı gerçekleştirildi. İftara Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk da katıldı.

İftarda öğretmenlerle buluştu

Azınlık 
cemaatlerinin 
temsilcileriyle 
iftar yemeğinde 
bir araya geldi

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, azınlık 
cemaatlerinin temsilcileriyle Çankaya Köşkü’ndeki 
iftar yemeğinde bir araya geldi İftar yemeğine; 
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş, Fener Rum 
Patriği Bartholomeos, Balıklı Rum Hastanesi Vakfı 
Başkanı Konstantin Yuvanidis, Süryani Metropoliti 
Yusuf Çetin, Süryani Kadim Vakfı Başkanı Sait 
Susin, Türkiye Musevileri Hahambaşı İsak Haleva, 
Türk Musevi Cemaati Başkanı İshak İbrahimzadeh, 
Türkiye Hahambaşılığı Vakfı Başkanı ve Türk 
Yahudi Toplumu Eşbaşkanı Erol Kohen, Türkiye 
Ermenileri Patriği Sahak Maşalyan, Surp Pırgiç 
Ermeni Hastanesi Vakfı Başkanı Bedros Şirinoğlu, 
Türkiye Süryani Katolik Cemaati Ruhani Lideri 
Orhan Abdulahad Çanlı ve Süryani Katolik Vakfı 
Yönetim Kurulu Başkanı Zeki Basatemir katıldı.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 2021’de düzenlenen şampiyonalarda 
madalya kazanan millî sporcularla, Çankaya Köşkü’ndeki iftar yemeğinde bir araya 
geldi. Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet Muharrem Kasapoğlu’nun da hazır bulunduğu 
yemeğe boks, eskrim, jimnastik, güreş, halter ve tekvando branşlarında madalya 
kazanan şu sporcular katıldı: “Büşra Işıldar, Nisanur Erbil, Ferhat Arıcan, Elif Çolak, Sıla 
Karakuş, Adem Asil, Süleyman Atlı, Taha Akgül, Süleyman Karadeniz, Yunus Emre Başar, 
Rıza Kayaalp, Murat Fırat, Muhammed Furkan Özbek, Sümeyye Kentli, Berfin Altun, 
Rabia Kaya, Şaziye Erdoğan, Melike Günal, Zeliha Ağrıs ve Hatice Kübra İlgün” katıldı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, millî sporcularla iftar yemeğinde bir araya geldi

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’dan iftar 
yapan askerlere  
sürpriz telefon
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Sivas’ın İmranlı ilçesi Kızıldağ Jandarma Karakol 
Komutanlığı’nda görev yapan askerlerle sürpriz 
telefon görüşmesi gerçekleştirdi. Erdoğan, 
“Karakoldaki tüm personelimize er, erbaş ve 
komutanlarımıza yanımda olan arkadaşlarımla 
beraber şükranlarımı ifade etmek istiyorum. Hepsinin 
gözlerinden öpüyorum. Allah yar, yardımcımız 
olsun.” dedi. Sivas Belediye Başkanı Hilmi Bilgin, 
İmranlı ilçesinde 2 bin 200 rakımlı Kızıldağ 
mevkisinde konuşlu Bardaklı Jandarma Karakol 
Komutanlığı’nı ziyaret ederek iftarını karakolda görev 
yapan Mehmetçiklerle birlikte yaptı. İftar öncesi 

Jandarma Alay Komutanı Albay İdris Tataroğlu’yla 
birlikte askerlerle bir araya gelen Başkan Bilgin, 
Mehmetçikle sohbet ederek vatan savunmasındaki 
asker ve güvenlik güçlerine kolaylık ve başarılar 
diledi. Ardından İftar sofrasına geçen Başkan Bilgin 
askerlere sürpriz yaparak Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ı telefonla aradı.

“HEPİNİZİN GÖZLERİNDEN ÖPÜYORUM”
Askerlere seslenen Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan, “Ben öncelikle komutanlarımızın ve 
kahraman Mehmetçiğimizin ramazanlarını tebrik 
ediyorum. Yaklaşmakta olan kadir gecelerini 
kutluyorum. Karakoldaki tüm personelimize 
er, erbaş ve komutanlarımıza yanımda olan 
arkadaşlarımla beraber şükranlarımı ifade etmek 
istiyorum. Hepsinin gözlerinden öpüyorum. Allah 
yar, yardımcımız olsun. Şimdiden önümüzdeki 
Ramazan Bayramlarını da tebrik ediyor 
kahramanlarımıza hayırlı tezkereler diliyorum. 
Tüm kardeşlerimize selamlarımı gönderiyorum” 
dedi. 
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Diyarbakır’da 
evlat nöbetindeki annelerle iftar 
programında konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
konuşmasından öne çıkanlar şu şekilde: 

Sizler yüreği yanık Diyarbakır Anneleri 
olarak nice ramazanları, nice bayramları 
evlat hasretiyle geçirdiniz. Terör 
örgütü PKK ve onun siyasi uzantıları 
tarafından kandırılarak sizlerden 
kopartılan ciğerparelerinize kavuşmak 
için verdiğiniz mücadeleyi en başından 
beri takdirle takip ediyoruz. Ailelerimizin 

kararlılıkla yürüttüğü bu mücadele terör 
örgütünün gerçek yüzünün görülmesi 
bakımından hayırlı olmuştur. Yıllardır 
birileri tarafından cilalanıp parlatılan, 
cici çocuklardan oluşan masum bir yapı 
gibi gösterilmeye çalışılan bölücü terör 
örgütü zor duruma düşmüştür.

“TERÖR ÖRGÜTÜ KAÇACAK  
DELİK ARIYORLAR”

Şu anda dertleri, sıkıntıları 
büyük. Artık kaçacak delik arıyorlar. 
Güvenlik güçlerimizin sınırlarımız 
içinde ve ötesinde gerçekleştirdikleri 

operasyonlarla eylem kabiliyetini iyice 
azalttığı örgüt Diyarbakır Anneleri’nin 
dirayeti karşısında adeta çaresiz kalmıştır. 
Evlatlarına kavuşan her ailemizle birlikte 
sadece biz sevinmekle kalmıyoruz, tüm 
milletimizin yüreğine de su serpiliyor. 
Allah’tan bu gece idrak edeceğimiz Kadir 
Gecesi hürmetine buradaki kardeşlerim 
başta olmak üzere yüreği hasretle 
kavrulan tüm anneleri ve babaları, yarın 
biliyorsunuz Anneler Günü, bir an önce 
evlatlarına kavuşturmasını diliyorum. 
Sınırlarımız ötesinde yürüttüğümüz 
başarılı operasyonlarla, terörün ülkemize 

Kandil’i  
çökerteceğiz

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Diyarbakır’da evlat nöbetindeki annelerle iftar 
programında konuştu. Terörle mücadelede kararlılık 
vurgusu yapan Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Kandil’i çökerteceğiz. Kandil kandil olmaktan 
çıkacak, onlar için karanlık olacak.” dedi. İsrail 
güvenlik güçlerinin Mescid-i Aksa’da ibadet eden 
Filistinlilere yönelik saldırılarına bir kez daha tepki 
gösteren Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Birleşmiş Milletler’e (BM) çağrıda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Kudüs’te Mescid-i 
Aksa ve Müslümanlara yönelik 
saldırıların derhal durdurulmasını 
istiyoruz.” ifadelerini kullandı. 
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uzanan kanlı ellerini adeta kırıyoruz.

“KANDİL’İ ÇÖKERTECEĞİZ”
Son terörist de etkisiz hale 

gelene, terör örgütünün elindeki 
son evladımız da ailesine kavuşana 
dek bu mücadelemizi sürdüreceğiz. 
Türkiye’de başaramadıklarını 
Suriye’de deneyenleri bir kez daha 
hayal kırıklığına uğratmakta kararlıyız. 
Kandil’i çökerteceğiz ve Kandil 
Kandil olmaktan çıkacak, onlar 
için karanlık olacak. Bin yıllık ortak 
coğrafyamızın türlü hile ve desiseler 
parçalarına ayrılıp hem fiziken, hem 
zihnen sömürme peşinde olanlara 
meydanı bırakmayacağız. Bölgemizi 
sömürge zincirlerine bağlamak 
isteyenlere tek yürek, tek yumruk 
olduğumuzu göstereceğiz. Sizler bu 
şanlı duruşun sembolleri olarak her 
biri kendi evladınız mesafesindeki 
84 milyonun tamamına güç verdiniz. 
Sizi yıldıramadılar. Ve birdiniz, bir 
şehir oldunuz, iki şehir oldunuz ve 
her geçen gün büyümeye devam 
ediyorsunuz. Ve sizin bu şevkiniz, bu 
gayretiniz terör örgütünü çökertmeye 
yetti.

“ANNELERİNİZİ ÜZMEYİN, 
MAĞDUR ETMEYİN”

Terör örgütü içindeki tüm 
gençlerimize sesleniyorum. Yarın 
Anneler Günü. Annelerinizi üzmeyin, 
mağdur etmeyin. Sizi bu noktaya 
getiren anneleriniz. 9 ay 10 gün sizi 
karnında besleyip büyüten, sizi bu 
yaşa getiren annelerinizi üzmeyin. Bir 
an önce ne yapın ne edin annelerinize 
dönün. Onların sürekli gözleri yaşlı, 

sürekli sizleri bekliyor.
Türkiye Cumhuriyeti Devleti kendini 

bu bataklıktan kurmaktan isteyen, 
yeni bir hayat kurmak isteyen herkese 
destek verecektir. Bu vesilesyle siz 
Diyarbakır anneleri nezdinde, tüm 
annelerimizin Anneler Günü’nü tebrik 
ediyorum. Kadir Gecesi’ni de tebrik 
ediyorum. 

 “MÜSLÜMANLARA YAPILMIŞ  
HER SALDIRI BİZE YAPILMIŞTIR”
İsrail, alçakça Mescid-i Aksa’ya saldırmaktadır. 
Mescid-i Aksa başta olmak üzere, 
Müslümanlara yapılan her saldırı aynı zamanda 
bizlere yapılmış bir saldırıdır. Bu saldırının 
muhatabı, İstanbul’da Diyarbakır’da Bağdat’ta 
Kahire’de yaşayan Müslümanların kendisidir. 
Müslümanlara yönelik saldırılara karşı çıkmak 
“insanım” diyen her bireyin vazifesidir. İsrail’in 
saldırılarına dolaylı şekilde destek veren herkes 
orada yaşanan zulme ortaktır. İslam ülkeleri 
başta olmak üzere; tüm dünyayı İsrail’in 
Mescid-i Aksa’ya ve Filistinlilerin evlerine 
yönelik saldırılarına karşı etkili bir şekilde 
harekete geçmeye davet ediyorum.

“TÜRKİYE KUDÜS’TEKİ 
MÜSLÜMANLARIN YANINDADIR”
Kudüs tüm dünyadır. Oradaki Müslümanlar 
da tüm insanlıktır. Türkiye olarak her 
zaman olduğu gibi bugün de Kudüs’teki 
kardeşlerimizin ve Filistin coğrafyasındaki 
tüm kardeşlerimizin yanındayız. Konuyla ilgili 
Birleşmiş Milletler (BM) başta olmak üzere 
tüm uluslararası mekanizmaları harekete 
geçirmek için görüşmeleri başlattık. Biz 
küresel dayanışma ve iş birliği sisteminin 5 
ülkenin keyfine bırakılamayacak kadar önemli 
olduğunu düşünüyoruz. Kudüs’te Mescid-i 
Aksa ve Müslümanlara yönelik saldırıların 
derhal durdurulmasını istiyoruz. 300’e yakın 
yaralı var. Filistinlilere yönelik baskıların 
durdurulmasını istiyoruz.”
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Cuma 
namazını Üsküdar’daki 
Hazreti Ali Camii’nde 

kıldı. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
camii çıkışında basın mensuplarının 
gündeme ilişkin sorularını cevapladı.

Bir gazetecinin azınlık cemaatlerinin 
temsilcileriyle yapılan iftarı hatırlatarak, 
yemekte ABD Başkanı Joe Biden’ın 
1915 olaylarını “soykırım” olarak 
nitelemesi konusunun görüşülüp 
görüşülmediğini sorması üzerine 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, azınlık 
cemaatlerinin temsilcilerinden 
Türkiye’de herhangi bir sıkıntıları olup 
olmadığını kendilerinden dinleme fırsatı 
bulduğunu söyledi.

“Kendilerinin memnuniyetini duymuş 
olmak tabi ki beni de ayrıca memnun 
etti” diyen Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Tabi birçoğuna elimizden 
geldiğince her türlü desteği verdik, 
veriyoruz, bundan sonra da vereceğiz. 
Ki bunlardan bir tanesi biliyorsunuz 
Demir Kilise’yi onlarla beraber Balat’ta 
açtık, şimdi de Bakırköy’de biliyorsunuz 
Süryani cemaatine ait orada temelini 
attığımız kilise var, inşallah bir yıl içinde 
orası da bitecek, oranın da açılışını 
yapacağız. Ve bu süreç içerisinde 
bu tür dini cemaatlerin, azınlıkların 
nerede herhangi bir ihtiyacı varsa bu 
konularda yardımcı olabileceğimizi 
kendilerine tekrar taahhüt ettik.” 
ifadelerini kullandı.

Cuma namazı çıkışında 
basın mensuplarının 

çeşitli konulara ilişkin 
sorularını cevaplayan 

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, hazırladıkları 
anayasa taslağını MHP 

ile paylaşacaklarını 
belirterek, “Bununla da 

kalmayıp muhalefete de 
takdim edeceğiz. Bununla 
kalmayacağız, daha sonra 

sivil toplum örgütleriyle de 
yine bu yaptığımız hazırlıkları 
inşallah paylaşmak suretiyle, 

yani milletin genelinin 
kabul edebileceği bir yeni 

anayasayı inşallah çıkartalım 
istiyoruz” dedi.

“Milletin genelinin kabul  
edebileceği bir yeni  
anayasayı çıkartalım istiyoruz”
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“YERLİ AŞI KONUSUNDA YOĞUN BİR 
ÇALIŞMA VAR”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bir 
gazetecinin “Geliştirilen aşılar insanlığın 
ortak malı olacak şekilde kullanıma 
sunulmalıdır, demiştiniz. Siz de ‘Tüm 
ülkelerin kullanım imkânı için üretilen 
aşıların formülü açıklansın’ önerisine 
katılıyor musunuz?” sorusunu da şöyle 
yanıtladı: “İlim tüm insanlığın arkadaşlar 
ortak malıdır, ilimde kıskançlık olmaz. 
Ve bu konuda da hele hele insanlığın 
sağlığıyla alakalı böyle bir konuda, 
yani bu biz ürettik, dolayısıyla kimseye 
vermeyiz gibi bir mantık, bir anlayış 
yanlış bir yaklaşımdır. Onun için de biz 
nasıl ki Çin aşısıyla sürece başladık, 
bunun dışında Almanların ürettiği ki bir 
Türk olan Uğur Beylerin eşiyle beraber 
üretmiş oldukları aşından aynı şekilde 
istifade ediyoruz, şimdi de Rus aşısı 
Sputnik’le alakalı olarak da olarak da 
Sayın Putin’le görüşmelerimizi falan 
yaptık, oradan da çok ciddi oranda bir 
aşı ülkemize alacağız ve daha sonra 
da Türkiye’de ortak üretime gireceğiz, 
böyle bir durum söz konusu. Kaldı ki, 
ülkemizde de şu anda ciddi bir çalışma, 
yoğun bir çalışma var, Eylül-Ekim 
aylarına yetiştirmeyi planladığımız 
bu çalışmayla da yerli aşımızı inşallah 
yapacağız ve biz bunları da sadece 
ülkemizde kullanmak değil tüm dünyada 
nereden bir talep varsa hepsiyle de 
paylaşmaya hazır olduğumuzu söylemiş 
olduk.”

“MISIR HALKIYLA TARİHTEN GELEN 
BİRLİKTELİĞİMİZİ DEVAM ETTİRMENİN 
GAYRETİ İÇERİSİNDEYİZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Türkiye 
ve Mısır heyetlerinin Kahire’de yaptığı 
görüşmelere ilişkin soru üzerine de 
Türkiye’nin Mısır halkına yönelik tavrının 
çok çok olumlu olduğunu vurguladı.

Mısır halkıyla Türk Milleti’nin tarihe 
dayalı birlikteliği olduğuna işaret eden 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Onun 
için de bir düşman kardeşler olarak 
değil, dost olarak Mısır halkıyla olan 
tarihten gelen bu birlikteliğimizi yeniden 
kazanmak, yeniden devam ettirmenin 
gayreti içerisindeyiz. Ve daha öncede 
söylediğim gibi, yani Mısır halkını zorla 
Yunan halkıyla birlikte görmek bizi üzer, 
onlarla dayanışma içerisinde olduğunu 
görmek bizi üzer” değerlendirmesinde 
bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yeni 
süreçte önce istihbarat örgütlerinin 
görüşmelere başladığını, daha sonra 
da Dışişleri Bakanlığı mensuplarının 
görüşmeler yaptığını ve bunun 
genişletilerek ve geliştirilerek devam 

ettirileceğini kaydetti.
Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı 

Devlet Bahçeli’nin 100 maddelik bir 
yeni anayasa önerisinin AK Parti’ye 
ulaşıp ulaşmadığının sorulması üzerine 
de Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şu 
değerlendirmelerde bulundu: “Yeni 
anayasayla alakalı olarak biliyorsunuz 
bizim zaman zaman Devlet Bey ile 
yaptığımız görüşmeler var, kâh Külliyede 
yaptığımız görüşmeler, kâh Sayın Devlet 
Bey’in evinde yaptığımız görüşmeler, bu 
görüşmelerde zaten birçok meseleyi, 
ülkemizin meselesini görüşme imkânını 
buluyoruz, bunların arasında son 
dönemde de tabi yeni anayasayla ilgili 
konuları da görüştük ve hazırlıklarımızı 
kendileriyle paylaşacağımızı da konuştuk, 
görüştük. Ve şu anda onlar belli bir 
noktaya geldiler ve bu hazırlıklarını 
da bize aktardılar, gönderdiler. Bizim 
hazırlığımız da şu anda bitti, bitmek 
üzere. Bittiği andan itibaren biz de 

aynı şekilde yaptığımız anayasa 
hazırlığımızı kendilerine takdim edeceğiz 
ve daha sonra da bunlar üzerinde bir 
ortak çalışmayı yapacağız. Bununla 
da kalmayıp muhalefete de takdim 
edeceğiz. Bununla kalmayacağız, daha 
sonra sivil toplum örgütleriyle de yine bu 
yaptığımız hazırlıkları inşallah paylaşmak 
suretiyle, yani milletin genelinin kabul 
edebileceği bir yeni anayasayı inşallah 
çıkartalım istiyoruz.”

Aşkınan Koşan Yorulmaz
Cumhurbaşkanlığı İletişim 

Başkanlığı’nca hazırlanan ve 
kendisinin 2020 mesaisinin yer 
aldığı “Aşkınan Koşan Yorulmaz” 
kitabıyla ilgili değerlendirmesi sorulan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Neşet 
Ertaş’ın “aşkınan koşan yorulmaz” sözünü 
hatırlatarak, 18-19 yılda aşkla koştuklarını, 
gece gündüz demediklerini, bütün 
teşkilatı bu istikamette özellikle koşmaya 
sevk ettiğini dile getirdi.
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Başta eğitim olmak üzere sağlıkta, 
adalette, emniyette, tarımda, ulaşımda, 
enerjide ve uluslararası ilişkilerde attıkları 
bu adımlarda aşk ile koştuklarını belirten 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, eğer o 
aşk olmaza zaten bütün bu eserlerin 
yapılamayacağını, Türkiye’nin dört bir 
yanındaki eserlerin bu aşkla yapıldığını 
vurguladı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, eğitimde 
76 üniversiteden 207 üniversiteye 
ulaşıldığını, Türkiye’de üniversitesi 
olmayan bir ilin kalmadığını belirterek, 
Hakkâri’deki bir gencin üniversite 
için İstanbul’a gelmesi değil, oradaki 
üniversitede eğitim ve öğretimini 
görmesini sağlamak amacıyla bunları 
gerçekleştirdiklerini anlattı. Yine Kars, 
Iğdır gibi diğer illerde bu amaçla 
üniversiteler açıldığını ifade eden 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, onları 
üniversitesiz bırakmak istemediklerini, 
batıdaki neyi görüyorsa aynı şekilde 
de doğudakinin de onu görmesini 
istediklerini kaydetti. 

“YOĞUN BİR ÇALIŞMAYLA GELECEĞE 
HAZIRLANIYORUZ”

Sağlık alanında yapılan çalışmalara da 
değinen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
şöyle devam etti: “Şehir hastanelerini 
biz niye yaptık? Türkiye’den kalkıp 
da Cleveland’a benim vatandaşım 
gitmesin. Aynen Cleveland’ın vasfında 

onun içeriğini kapsamış hastaneleri biz 
ülkemizde yapalım. Şu anda bizim şehir 
hastanelerimiz bütün bu içeriğe sahip. 
Doktorlarımız zaten kariyer olarak, 
kalifikasyon olarak buna sahip. Bütün 
bunlarla beraber şu anda Türkiye’ye 
gelen yurt dışından, özellikle İskandinav 
ülkeleri, Balkanlar, buralardan gelenler 
hastanelerimizin tüm bu özelliklerine 
hayran kalıyorlar. İşte 45 günde biz 
bu Kovid döneminde sadece Yeşilköy 
Havalimanı’nda 1008 odalı hastaneyi 
yaptık, bütün donanımlarıyla beraber. 
Sancaktepe’de Samandıra’da aynı şekilde 
aynı kapasitede hastaneyi yaptık. Niye? 
Yurt dışından gelenler hemen uçakla 
oraya insin, oradan da beş dakikada 
hastaneye gitsin. Yeşilköy’de uçakla insin, 
beş dakikada hastaneye geçsin. Tüm 
bunlar Türkiye’nin muasır medeniyetler 
seviyesinin üstüne çıkmasının 
görüntüleridir.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
ilkokuldan ortaokul, lise ve üniversiteye 
kadar seviyeyi yükseltmeyi istediklerini 
ve her şeyi video konferansla yapmak 
durumunda kaldıklarını söyledi. Bu 
süreçte imkânları yaygınlaştırdıklarını 
belirten Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
çocuklara, “Senin de bu imkânların 
var. Şimdi sen video konferansla bunu 
takip edebilirsin” dediklerini ve bunu da 
başardıklarını aktardı.

“ULAŞIMDA DÜNYA İLE 
YARIŞIYORUZ”
Ulaşımda Türkiye’nin dünya 
ile yarıştığını vurgulayan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Göreve geldiğimizde 
elimizdeki imkânlar ulaşımda belliydi, 
6 bin kilometre yol vardı. Şimdi 
28 bin kilometre bizim artık adeta 
otoyollarımız var, bu kalitede yollar 
yaptık. İstanbul’u İzmir’e bağladık. 
Aynı şekilde havalimanlarında sayımız 
26 iken şimdi havalimanlarında da 
hamdolsun bizler şu anda 50 küsur 
havalimanına sahip olduk. Bunlar 
aşkınan koşarsanız yapılabilecek işlerdi 
ve bunları yaptık. Dış politikada Türkiye 
artık kalkıp da birilerinin çekidüzen 
vermesi gereken bir ülke değil. Tam 
aksine Türkiye, dimdik ayakta durabilen 
bir ülke. Bundan sonraki süreçte de 
bunu devam ettireceğiz. Tarımda 
aynı şekilde gayet iyi bir konumdayız 
ve bunu sürekli artırmanın gayreti 
içerisindeyiz. Hayvancılıkta gayet iyi bir 
konumdayız, bunu da artırmanın gayreti 
içerisindeyiz. Yoğun bir çalışmayla 
geleceğe de hazırlanıyoruz.”
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “81 ilden 560 
gençle En Uzun İftar Sofrası” programına, 
Vahdettin Köşkü’nden videokonferans 
aracılığıyla bağlandı. Konuşmasında, 

gençlerle bir araya gelmekten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şöyle 
devam etti:

“Her fırsatta gençlerle bir araya gelmeye, onlarla 
sohbet etmeye, onları dinlemeye büyük önem 
veriyorum. Çünkü biz gücümüzü, heyecanımızı 
gençlikten alıyoruz. Milletimizin geçmişten bugüne 
verdiği mücadelede gençlerimiz hep önde oldu, öncü 
oldu. Yarının büyük ve güçlü Türkiye’sinin önderleri ve 
mirasçıları da yine gençler olacaktır. Sizlere müreffeh 
ve güçlü bir ülke bırakmak için var gücümüzle 
çalışıyoruz. İnanıyorum ki sizler de devraldığınız 
bayrağı çok daha ilerilere taşıyacaksınız. Yaşamın her 
alanında yapacağınız tercihlerin, alacağınız kararların 
kişisel hayatınızla birlikte ülkemizin geleceğini de inşa 
edeceğini unutmayın. Sizlere güveniyoruz. Sizlere 
inanıyoruz. Sizlerle gurur duyuyoruz.”

“BİR SÜRE DAHA HEPİMİZİN FEDAKARLIK 
YAPMASI GEREKİYOR”

Tüm dünyayı etkisi altına alan koronavirüs 
salgınının ülkedeki gençlerin eğitim ve sosyal 
yaşamına yansımaları olduğunu hatırlatan Erdoğan, 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Bugüne kadar oluşturduğumuz güçlü eğitim-
öğretim ve bilişim altyapısıyla eğitimlerinizi uzaktan 
ama kesintisiz sürdürmenizi sağladık. Sosyal yaşamla 

GÜCÜMÜZÜ 
GENÇLİKTEN 
ALIYORUZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, “81 İlimizden 560 
Genç ile En Uzun İftar Sofrası” programına video konferans 

yöntemiyle katıldı. “Biz gücümüzü gençlikten alıyoruz” diyen 
Erdoğan, koronavirüs sürecinde güzel günlerin yakın olduğunu 

belirtti. Ayrıca yüz yüze eğitimle ilgili önemli bilgiler veren 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan yeni normalleşme takviminin 

önümüzdeki günlerde açıklanacağını söyledi.
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ilgili olarak ise bir süre daha hepimizin fedakarlık 
yapması gerekiyor. Tedbirlere sıkı sıkıya riayet 
ederek, bu salgını en kısa zamanda atlatıp 
normal hayatımıza döneceğimiz günlerin yakın 
olduğuna inanıyorum. Bu vesileyle her birinize 
Rabb’imden başarılı ve sağlıklı bir gelecek 
temenni ediyorum.”

 YÜZ YÜZE EĞİTİM VE NORMALLEŞME 
TAKVİMİ AÇIKLAMASI

Daha sonra gençlerin sorularını cevaplayan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan yüz yüze eğitim 
süreci için “Kabine’de görüşeceğimiz konulardan 
biri olacak.” dedi.

İnşallah 17 Mayıs itibariyle başlayacak 
yeni normalleşme takvimimizi önümüzdeki 
günlerde açıklayacağız. Bu takvimde okulların 
açılışıyla ilgili süreç de yer alacak. Vefat 
sayısında ciddi manada düşüş var. Sizleri 
okulunuzla buluşturmak için her türlü gayreti 
gösterdiğimizden emin olabilirsiniz.

Derdimiz bir an önce sağlıklı bir şekilde 
okullarımıza kavuşmaktır.

SİZCE SİZİ EN KASIMPAŞALI YAPAN 
ÖZELLİĞİNİZ NEDİR?

Mert, öncelikle Kasımpaşa İstanbul’un en 
zengin kültüre sahip semtlerinden biridir. Böyle 
bir semtte doğup büyümüş olmayı kendime 
lütuf olarak görüyorum. Böyle zenginlik içinde 
yetişmiş olmamın çok büyük faydalarını gördüm. 
O aldığım kültür bana baş eğdirmedi. Mert 
olmaktan asla taviz vermedim. Hep dik durduk, 
dikleşmedik. Kasımpaşa’nın bütün o geçmişteki 
büyüklerime, irfan idrak sahibi büyüklerime çok 
çok teşekkür ediyorum.

Bir Diyarbakırlıyla karşı karşıya gelmenin 
kendisini mutlu kıldığını belirten Erdoğan, akşam 
Diyarbakır anneleriyle iftarda buluşacağını 
hatırlattı.

SİZİ 18 YAŞINDAN BERİ SİYASETTE 
BULUNDURAN VE GİRDİĞİ HER SEÇİMİ 
KAZANDIRAN MOTİVASYON NEDİR?

Eğlence için girmedik, bir dava uğruna girdik. 
Biz bu millete hizmet etmeye geldik. Dünya 5’ten 
büyüktür. Nerede? BM Genel Kurulu’nda. Bunu 
bugün söylüyoruz, yarın da söyleyeceğiz. BM’de 
daimi üye sayılarının tamamı, hepsi 20 tane. 
Burada bütün ülkeler daimi ülke olabilmeli. Bunu 
biz her gittiğimiz ülkeye anlatıyoruz.

İnşallah Ağustos’ta deprem bölgesine gelip 
oradaki konutların teslimini yapacağız.

YOĞUN TEMPONUZDA ÇOCUKLARINIZ 
VE TORUNLARINIZLA İLİŞKİLERİNİZ 
NASIL ETKİLENİYOR?

Belki yanlış yaptım ama sonra düşünüyorum 
ki biz çalışmazsak o çalışmazsa kim çalışacak? 18 
senede öyle çalışıyoruz ki İstanbul-İzmir arasını 
3 saat 15 dakikaya düşürdük. Sorumluluklarımı 
yerine getirmek için koştururken çocuklarıma 
yeteri kadar vakit ayıramamak elbette büyük bir 
yaramdır. Torunlarımla hala arzu ettiğim kadar 
vakit geçiremiyorum.

BİZ GENÇLERİ MİLLİ TEKNOLOJİ 
HAMLESİNDE DAHA NELER BEKLİYOR?

Biz bir zamanlar toplu iğneyi dahi 
üretemiyorduk. Biz milli savunmada yüzde 20 
yerli, bunun dışında tamamen ithal kullanım 
yapıyorduk. Şimdi yüzde 20’den yüzde 76’ya 
çıkardık. Nereden nereye? ABD’ye gittim ve 
ABD’de ABD Başkanı Bush’tan ben bu dronelarla 
ve İHA’larla ilgili ‘Bize İHA vermeyecek misiniz?’ 
dedim. Hemen o zamanki Dışişleri Bakanını 
yanına çağırdı ve neden böyle yapıyorsunuz 
dedi. Bundan böyle kesinlikle Türkiye’ye İHA 
vereceksiniz ve 24 saatliğine bize İHA’lardan 
veriyorlardı. Terörle mücadele edeceksin. Neyle? 
İHA’yla. İHA sadece koordinat belirliyor. Daha 
sonra ne oldu? Daha sonra Bayraktarlar İHA’yı 
da yaptı SİHA’yı da şimdi de AKINCI’yı yaptı. 
Geldiğimiz yer elbette çok önemli ama henüz 
hedeflerimizin gerisindeyiz. Artık biz SİHA’larımız 
tüm mühimmatını da Türkiye’de yapıyoruz. Yani 
bombalarını da biz üretiyoruz.

2002 ÖNCESİ ZORLUKLARI 
BİLMEYEN BİZ GENÇLERE O GÜNLERİ 
ANLAMAMIZ İÇİN NE SÖYLERSİNİZ?

Bizim millet olarak aynı hatalara düşmememiz 
gerekiyor. Gençlerimiz bizzat tecrübe etmedikleri 
için bu mukayeseleri yapmakta zorlanıyor. 
Geçmişimizi çok iyi öğrenmeliyiz. Yıkmak kolay 
yapmak zor. Siz yıkanlardan değil yapanlardan 
olacaksınız.

Hayvan haklarının bu kadar gündemde olduğu 
dönemde Adalar’daki 978 ata ne olduğunu merak 

ediyorum...
Bu konuda eski büyükşehir belediye 

başkanlarımız çeşitli çalışmalar yapmışlardı ancak 
bu hazırlıklar uygulanamadan İBB yönetimi 
değişti. Hayvan hakları konusunda ortalığı tozu 
dumana katanların bu konuda sesini çıkarmaması 
da ayrı bir ikiyüzlülüktür. Bize haber geldi, İçişleri 
Bakanım beni aradı. Ben dedim ki ne gerekiyorsa 
yapalım. İstanbul’un atlarına dahi sahip çıkıp 
hesabını veremeyenlerin diğer konularda ne 
yaptıklarını düşünmek bile istemiyoruz. Günü 
geldiğinde bunların hesabı sandıkta sorulacaktır.

“DESTEKLERİ ÇEŞİTLENDİREREK 
SÜRDÜRMEKTE KARARLIYIZ”

Salgın döneminde şimdiye kadar, sosyal 
koruma kalkanı adı altında, 61 milyar liralık bir 
meblağı karşılıksız olarak her kesimden ihtiyaç 
sahibi insanımıza dağıttık. Hane bazlı sosyal 
destekler kapsamında yaklaşık 2 milyon 300 
bin ihtiyaç sahibi vatandaşımıza 8,5 milyar lira 
aktardık. İstihdamı korumaya yönelik kısa çalışma 
ödeneğinden 3 milyon 765 bin, nakdi ücret 
desteğinden 2,5 milyon, işsizlik ödeneğinden 1 
milyon insanımız istifade etti. Faizsiz veya düşük 
faizli kredilerle esnafımızdan sanayicimize kadar 
iş dünyasının tüm kesimlerini 315 milyar lirayı 
bulan bir kaynakla destekledik. Normalleşme 
desteği için de 3,2 milyon esnafımıza 4 milyarın 
üzerinde karşılıksız destek sağladık. Gelir kaybı 
ve kira desteği olarak da 5 milyar liranın üzerinde 
bir kaynağı esnaflarımıza hibe olarak dağıttık. 
Destekleri çeşitlendirerek sürdürmekte kararlıyız.

GENÇLERE TRANSKRİPT MÜJDESİ
YÖK de üniversitelerimiz de koordinasyonu sağlayarak hazırlıklarını tamamladı. Buradan 
müjdeyi vermek istiyorum Artık gençlerimiz transkript belgelerini istedikleri yerden çift 
dilli olarak herhangi bir ücret ödemeden alabilecekler. Zorunlu olarak aldığımız kısıtlama 
tedbirlerinden olumsuz etkilenen vatandaşlar olduğunu biliyoruz. Salgın döneminde 61 
milyar liralık bir meblağı karşılıksız olarak ihtiyaç sahibi insanımıza dağıttık.
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 İl Gençlik Kollarımız 
öncülüğünde, üç kademe 
il ve ilçe teşkilatımızın 
katılımıyla “Türk 
Siyasetinin Dönüm 
Noktaları: 27 Nisan 
E-Muhtırası” başlıklı video 
konferans düzenlendi.

İl Gençlik Kolları Başkan 
Yardımcımız Av. Mustafa 
Raşit Boyraz’ın modere ettiği 
programa TBMM Eski Başkanı 

Cemil Çiçek konuk oldu. 
Yoğun ilgi gören programa İl Gençlik 

Kolları Başkanımız Osman Tomakin 
ve Belediye Başkanlarımız da katılım gösterdi. 

İl Başkan Yardımcımız ve İnsan 
Hakları Başkanımız Yıldız 
Konal Süslü, programın açılışını 
yaptıktan sonra dönemin Adalet 
Bakanı ve Hükümet Sözcüsü olan 
Cemil Çiçek, e-muhtıra sürecini 
evveliyatıyla birlikte anlatıp 
soruları cevapladı. 

Konuşmasında Türk siyasi 
hayatında vesayetin genel bir 
çerçevesini çizen Çiçek, kendine 
özgü kavramsallaştırmalarıyla 
çeşitli konulara değindi.

Çiçek, “Maalesef tatsız bir 

gecedir. Ama demokrasiyi kazanmak, 
kurumsallaştırmak da kolay olmuyor. Her 
ülke demokrasi adına bir kısım sıkıntıları, 
tecrübeleri yaşadı. Temenni ederim ki 
bu son tecrübedir. Onun için altını bir 
kez daha çiziyorum; 28-29-30 Nisan, 1-2 
Mayıs, o süreci bir tarayın, bu tür olumlu 
işlerde, sorumluluk, işin takdir yanı 
varsa müşterektir, kişiselleştirmek doğru 
olmaz ama bir olumsuzluk söz konusu 
olduğunda o da tek kişinin inisiyatifiyle 
olmuyor. O noktaya gelinceye kadar 
ray döşeyenlere de bir bakmak lazım’’ 
ifadelerini kullandı.

Arnavutköy Gençlik Kolları 
Teşkilatımız, yetim ve şehit 
çocukları için içinde kalem, 
oyuncak ve boyama defterlerinin 
bulunduğu mutluluk paketi 
hazırladı.

Arnavutköy Gençlik Kolları 
Teşkilatımız, İlçede bulunan 
yetim ve şehit çocukları için 
Mutluluk Paketi hazırladı. İçinde 

kalem, oyuncak ve boyama defterleri 
gibi birçok hediyenin bulunduğu 
mutluluk paketi, tam kapanmanın 
ardından ilçede yaşayan 200 yetim ve 
şehit çocuğuna hediye edilecek.

AK Gençlikten çocuklara mutluluk hediyesi

27 Nisan E-Muhtırası Webinarı düzenledik
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39 İLÇE MAHALLE 
BAŞKANLARIMIZLA 
BİR ARAYA GELDİK
İl Kadın Kolları 
Başkanımız Av. Dr. Rabia 
İlhan 39 İlçe Mahalle 
Başkanımızla bir araya 
geldi.

Teşkilatımızın yapı 
taşları, gece gündüz 
demeden çalışan, bu 
davayı omuzlarında 

yükselten Kadın Kolları Mahalle 
Başkanlarımızla bayramlaşma ve 
istişare toplantısı gerçekleştirdik.  
Başkanımız Av. Dr. Rabia İlhan 
birinci bölge, ikinci bölge ve üçüncü 
bölge Mahalle Başkanlarımızla 
Covid -19 tedbirleri kapsamında 
video konferans yöntemiyle 
bir araya geldi. Toplantıda 
Mahalle Başkanlarımızla yapılan 
ve planlanan  çalışmalarımız 
değerlendirildi. 
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Müşahitlerimizle  
irtibatı koparmıyoruz

Beylikdüzü Kadın Kollarımız Covid-19 tedbirleri kapsamında uygulanan tam kapanmada günlerinde 
çalışmalarına ara vermeden devam ediyor. Bu kapsamda Beylikdüzü Kadın Kollarımız kurdukları arama 
ekibiyle Müşahitlerimizi telefonla arayarak hem hatırlarını sordu hem de çalışmalarımız için her daim hazır 
olmamız gerektiğini göstermiş oldu. 

Esenyurt kan bağışına destek oldu
Esenyurt 
İlçe Kadın 
Kolları 
Başkanımız 

Av. Harika Yıldırım 
Öztürk ve yönetim 
kurulu olarak 
ilçemizde dört farklı 
noktada bulunan 
Kızılay Kan Bağışı 
noktalarında kan 
bağışında bulunup 
vatandaşlarımızı da 
kan vermeye davet 
ettik.

İlk Yardım Hayat Kurtarır
Kağıthane İlçe Kadın Kollarımız tam kapanma 
sürecini fırsata çevirerek Yönetim Kurulu 
Üyelerimize yeni bir eğitim daha verdi. Kızılay İlk 
Yardım Eğitmeni Yunus Emre Karadeniz tarafından, 

“İlk Yardım” konulu seminerimiz COVİD-19 tedbirleri 
kapsamında video konferans yöntemiyle gerçekleştirildi. 
Verilen eğitim sonrasında Yönetim Kurulu Üyelerimiz ani 
yaşanabilecek olaylar karşısında ne yapmaları gerektiğini 
öğrendi. Unutulmamalıdır ki İlk Yardım Hayat Kurtarır.



 “İslam aleminin ve 
milletimizin mübarek 

Ramazan Bayramı’nı tebrik 
ediyor, Rabbimden bizi bir 

sonraki Ramazan ayına 
sağlıkla, esenlikle, huzurla 
kavuşturmasını diliyorum”


